
ZÁPISNICA
z mimoriadneho rokovania MsZ v Turzovke, konaného dňa 16. 9. 2011

PRÍTOMNÍ

1. Mgr. Kamil KOBOLKA
2. Mgr. Vladimír GAJDIČIAR
3. Eva HEJČÍKOV Á
4. PaedDr. Eleonóra NEKORANCOV Á
5. Ladislav MADAJ
6. JUDr. Ľubomír GOLIS
7. Peter JANSKÝ
8. Ing. Martin MRAVEC
9. Miroslav FILO

10. Ladislav ŠTEINIGER
11. Marian CHUDEJ

Miroslav REJDA, primátor mesta
Ing. Lukáš ŠULEK, prednosta MsÚ
Anton ZÁVODNÍK, hlavný kontrolór mesta
Emília ŠKORNÍKOV Á, vedúca finančného úseku MsZ
Mgr. Anna HRTÚS OVÁ, finančný úsek MsÚ
Agáta MACHOVČÁKOV Á, riaditeľka KaSS
Rudolf ŠOBICH, riaditeľ MPS

V úvode primátor mesta, Miroslav Rejda, privítal prítomných poslancov na mimoriadnom
zasadnutí MsZ. Konštatoval, že je prítomných 11 poslancov a teda mestské zastupiteľstvo je
schopné uznášať sa.

AD 2/ Schválenie programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice
V tomto bode primátor mesta predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol

doručený všetkým poslancom na pozvánkach.
p. Madaj - navrhuje doplniť do programu bod - úprava platu primátora mesta, toto dať ako

bod č. 5) a pôvodný bod č. 5) prečíslovať na bode 6)
Zápis o hlasovaní viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

Ďalej primátor mesta predložil na schválenie návrhovú komisiu v zložení: Ladislav
MADAJ, Vladimír GAJDIČIAR a Eva HEJČÍKOV Á
Zápis o hlasovaní viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

Primátor mesta určil zapisovateľa: Helena Staškovanová a overovateľov zápisnice: Martin
MRAVEC a Peter JANSKÝ.
Poslanci zobrali na vedomie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.

AD 3/ Zámery a spôsoby nakladania s prebytočným nehnuteľným majetkom mesta Turzovka
Materiál bol prítomným poslancom odovzdaný pred rokovaním MsZ a tvorí prílohu

tejto zápisnice.
p. Golis - informoval, že vo finančnej komisií neboli vznesení zásadné pripomienky
p. Kobolka - uviedol predmetný bod rokovania - každý zámer, resp. spôsob naloženia

s jednotlivými nehnuteľnosťami osobitne
p. Chudej - zaujíma sa či je dodržané ochranné pásmo
p. Závodník - poznamenáva k pozemku pre p. Pytláka - je tam budovaný mestský vodovod -

treba do zmluvy dať vecné bremeno, týkajúce sa prístupu kvôli údržbe či
opravám
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p. Chudej - poznamenáva, že ako to je, ked' p. Veličkovej na MsÚ povedali, že predmetný

pozemok sa nepredáva a teraz ho ideme predávať p. Malíkovej
- odporúča stiahnúť z rokovania a dať na ponukové konanie - verejnú súťaž

Vysvetlila A. Hrtúsová - komisia doporučila predaj ako prípad hodný osobitného zreteľa -
teda užívateľovi pozemku. Ak na toto nebude súhlas zastupiteľstva, môže sa schváliť iný
zámer, napr. verejno - obchodná súťaž
p. Nekorancová - zaujíma sa, akáje cena
p. primátor - ospravedlnil sa z dôvodu privítania delegácie z partnerského mesta Kety a

poveril ďalším vedením rokovania svojho zástupcu p. Kobolku
p.Kobolka - finančná komisia navrhuje predaj nebytového priestoru (č.s.311) formou

dražby, avšak táto forma je pre mesto značne finančne nákladná
- navrhuje odsúhlasiť spôsob - obchodnou verejnou súťažou

p. Golis - pripomienkuje, že určite bude viac záujemcov
- chcú, aby to prebehlo transparentne

p. Mravec - zaujíma sa, či sa nedá dohodnúť s dražiteľom na nižšej sume
p. Šteiniger - navrhuje verejno-obchodnú súťaž
p. Nekorancová - pripomienkuje odmenu pre dražobníka
p. Gajdičiar - zaujíma sa" či sa musíme držať pri odpredaji znaleckého posucku
Ihneď odpovedala p. Hrtúsová - verejná obchodná súťaž je o "trhovej cene" a tá môže byť
vyššia i nižšia, znalecký posudok stanovuje "technickú cenu" zohľadňujúcu vstupné náklady,
amortizáciu a pod.
p. Šteiniger - zaujíma sa, či p. Cingeľ nemôže budovať žiadnu drobnú stavbu
Ihneď odpovedala p. Hrtúsová ap. Kobolka - žiadnu stavbu pevne spojené so zemou
p. Madaj - predložil návrh na uznesenie v častiach:

RUŠÍ, BERIE NA VEDOMIE a UKLADÁ
Zápisy o jednotlivých hlasovaniach viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

AD 41 Informácia k podávaným žiadostiam o NFP a grantom z euro fondov pre rozvoj mesta
Turzovka
Materiál bol predložený prítomným poslancom na rokovaní v návrhu na uznesenie

a tvorí prílohu zápisnie.
p. Kobolka - uviedol predmetný bod rokovania
p. Madaj - čo sa týka rozpočtu - teda, či to bude až v budúcom roku
p. Kobolka - odpovedal ihneď p. Madajovi - spolufinancovanie sa zahrnie do rozpočtu mesta

pre rok 2012 resp. následných, nevieme odhadnúť čas posudzovania ani
samotnej realizácie

Zápisy o hlasovaní viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

AD 51 Úprava platu primátorovi mesta
p. Kobolka - vyzval predkladateľa návrhu, aby o ňom informoval ostatných poslancov
p. Madaj - navrhol a zdôvodnil zvýšenie platu primátorovi mesta o 50 %, vzhľadom na

novelizáciu zákona č.253/94 Z.z. o platovom postavení starostov a primátorov
p. Nekorancová - nesúhlasí, navrhuje aby p. primátorovi ostal plat taký ako doteraz

- po zhodnotení vykonaných prác môže MsZ schváliť odmeny
p. Golis - dnes sme sa dostavili na mimoriadne rokovanie a stretnutie s kolegami z Poľska

- odporúča predkladaný návrh presunúť na budúce rokovanie
- návrh by mal mať hlavu a pätu
- ak sa zvýši plat primátorovi, tak automaticky sa zvýši aj zástupcovi
- poukazuje na zlú finančnú situáciu
- navrhuje návrh prerokovať na finančnej komsií a následne na riadnom zasadnutí

MsZ
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p. Madaj - zdôraznil, že návrh dal ako poslanec Madaj a nie "MY" alebo "VY" - má na to
právo bez ohľadu na to, či sajedná o riadne alebo slávostné či mimoriadne
zasadnutie

p. Kobolka - vyzval na kľud počas rokovania a zhrnul, že zatiaľ sú tu dva návrhy, pýtal sa
kto chce ešte diskutovať

p. Hejčíková - súhlasí s návrhom p. Madaja
- tento návrh už bol predsa prednesený na finančnej komisií
- každý si môže rozhodnúť slobodne

p. Nekorancová - keď sa píše platový dekrét, tak to treba prečitať celé
p. Kobolka - tu sa nejedná o odmeny,ktoré boli v zmysle zákona všetkým starostom a

primátorom odňaté, ale o navýšenie platu, ktoré zákon umožňuje až do
výšky 70 %

p. Madaj - poukazuje, že primátor si doteraz neuplatňoval žiadne cestovné náhrady
- bavíme sa o základnom plate a nie o odmenách resp. ich zdôvodnení

p. Nekorancová - či na to máme v rozpočte
p. Šteiniger - poznamenáva, že mu prakticky dáme len 40 % toho, čo dostával v minulosti a

Vláda mu aj tak zobrala 10 %
- súhlasí s návrhom p. Madaja

p. Hejčíková - chce rozšíriť návrh p.Madaja,aby bola uvedená mzda s platnosťou od 1.6.2011
p. Golis - plat sa nemôže schváliť so spiatočnou platnosťou

- prečo sa toto nenechá schváliť na riadnom rokovaní
- plat sa má podľa neho určiť tak, ako keby bol nový primátor, pretože za to, že bol

primátorom v minulosti, už bol odmenený
- trvá na tom, čo povedal- najskôr v komisií a potom na riadnom MsZ

p. Chudej - je zaskočený tým, že to nebolo vo finančnej komisií - vyzerá to ako lišiacke
zaskočenie, je však za to, aby bol primátorovi plat navýšený

p. Gajdičiar - určovali sme plat primátorovi v zmysle nášho VZN
- prišiel nový zákon, ktorý je nad VZN
- je za návrh p. Madaja
- odporúča ukončiť diskusiu a navrhuje dať hlasovať

Zápis o hlasovaní viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

p. Madaj - navrhuje dať do ukladacej časti pre finančnú komisiu - prerokovať a navrhnúť
navýšenie resp. úpravu platu primátorovi mesta s účinnosťou od 1.9.2011

p. Šulek - odporúča do uznesenia zapracovať vyhlásenie verejnej súťaže (pozemok v Závodí)
a stanovenie spôsobu odpredaja pozemku 2230 - verejnou súťažou

Zápisy o hlasovaní viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

AD 6 Záver
Nakoľko program rokovania MsZ bol vyčerpaný, zástupca primátora mesta poďakoval

všetkým poslancom za účasť a rokovanie MsZ ukončil.
Prílohu zápisnice je zvukový záznam rokovania na CD nosiči.
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l. overovatel': Martin MRAVEC

II. overovateľ: Peter JANSKÝ p .
Zapísala: Helena Staškovanová, pracovníčka MsU


